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رسانه ها بستر ساز وفاق ملی و مردم سالاری هستند
فرماندار ویژه شهرستان ری:

ــی از ۱۴  ــرزمین ری یک ــه س ــان اینک ــا بی ــتان ری، ب ــت در شهرس ــی دول ــام عال مق
شــهر کهــن تاریخــی جهــان اســت، عنــوان کــرد:  بایــد از تاریــخ و تمــدن، ظرفیــت 
بی نظیــر آســتان مطهــر حضــرت عبدالعظیــم الحســنی »ع« و ارزش هــای دینــی که 
بــرای حفــظ آن ســه هــزار شــهید والامقــام ری در تقدیــم شــده انــد حفاظــت کنیم.

بیژن سلیمانپور، در اولین نشست رسانه ای و گفتگو محور با خبرنگاران و اصحاب رسانه فعال در 
شهرستان که در محل تالار خدمت ساختمان فرمانداری برگزار شد، ضمن تبریک به مناسبت میلاد 
امیرالمومنین و روز مرد،  هدف از برگزاری این نشست را ایجاد همگرایی و تعامل بیشتر و ارتقاء سطح 

ارتباط میان مردم و مجموعه مدیریت شهرستان اعلام کرد. 
سلیمانپور، ضمن قدردانی از اصحاب رسانه به جهت حضور در این جلسه، گفت: هر یک از دیدگاه 
های اصحاب رسانه که با روش های مختلف مطرح شد، یک سند تحول برای شهرستان است که 
مورد جمع بندی و بررسی قرار خواهد گرفت. وی با اشاره به نقش مهم و کلیدی رسانه ها در تحول 
و توسعه جهان، اظهار کرد: در این زمینه ارتباطات و اطلاعات نقش محوری و مهمی دارند و اصحاب 

رسانه باید برای جامعه، آگاهی بخش باشند که به واسطه آن زیرساخت تحول و توسعه فراهم شود.
معاون استاندار تهران بیان کرد: خبرنگاران به این دلیل که همواره در میان مردم حضور داشته و از 
عمق جامعه مطلع و مشکلات را از نزدیک لمس می نمایند، معمولاً تحلیل ها و نظراتشان نسبت به 

مطالبی که پژوهشگران در مقاله ها و کتب رسمی می نویسند به واقعیت نزدیک تر می باشد.
فرماندار ویژه شهرستان ری، ترویج فرهنگ و ارزش های دینی، ایجاد فضای تعامل و گفتگو در جامعه 
که فراهم کننده بستر دموکراسی، مردم سالاری، وحدت و وفاق ملی است را توسط خبرنگاران بسیار 
مهم و اساسی دانست و گفت: قدرت تاثیرگذاری و هدایت افکار عمومی یکی دیگر از وظایف مهم 
فعالان عرصه خبر و اطلاع رسانی است، خبرنگاران مسائل را به خوبی تشخیص می دهند و در مواردی 
که موضوع، سبب آسیب و خدشه به وحدت و امنیت ملی می شود باید به کمک مسئولین آمده و 
شرایط مدیریت صحیح وقایع مهم را فراهم کنند چرا که حفظ وحدت و امنیت برای مردم ما که بیش 

از ۲۳۰ هزار شهید را در این راه تقدیم نظام و انقلاب نموده اند بسیار اهمیت دارد.
سلیمانپور فصل مشترک خبرنگاران و خود را به عنوان یک مسئول در نظام جمهوری اسلامی دغدغه 
خدمت به مردم و ایفاد حقوق اساسی آنها در جهت رشد و شکوفایی کشور و شهرستان اعلام کرد 
و افزود: تفاوت اساسی ما نیز در این است که خبرنگار می تواند بازگو کننده مسائل و مشکلات بوده 

و از شرایط و وقایع انتقاد نماید، اما بنده به عنوان مسئول می بایست پاسخگو به مردم و نظام باشم. 
وی در ادامه سایر وظایف فرماندار را مسئولیت در تمشیت امور، حفظ امنیت، رسیدگی به مشکلات 
و نیازهای شهروندان و تلاش در جهت حفظ وحدت و جلوگیری از نفاق در جامعه اعلام کرد و گفت: 

همگرایی و وفاق محورهای مهمی هستند که برای تحقق آنها باید تلاش کنیم.

سلیمانپور: 
پروژه هایی که به نفع مردم شهرستان ری نیست 

آغاز و اجرایی نخواهد شد
فرمانــداری ویــژه شهرســتان  ری ایجــاد هــم گرایــی، وفــاق و صداقــت بــا مــردم 
را از مــوارد مهــم شهرســتان دانســت و گفــت: اجــازه نمــی دهیــم پــروژه هایــی 
ــتان ری  ــردم شهرس ــع م ــه نف ــوند و ب ــی ش ــع م ــت مناب ــدر رف ــبب ه ــه س ک

نیســت آغــاز و اجرایــی شــوند.
سـلیمانپور بـا تاکیـد بر رفتار و گفتـار صادقانه با مردم عنـوان کرد: ویژگی بـارز دولت چهاردهم 
و رئیـس جمهـور محتـرم همیـن صداقـت در گفتـار و رفتار بـا عموم جامعـه می باشـد و ما نیز 
بایـد در همیـن مسـیر حرکت نماییم. سـلیمانپور خبرنگاران را مشـاورانی امین دانسـت و اعلام 
کـرد: فرمانـداری ری در تعامـل بـا خبرنـگاران و اصحـاب رسـانه به هیـچ عنوان قائـل به حذف 
هیـچ فـردی نیسـت و از کسـی شـکایت نخواهیـم کـرد. معـاون اسـتاندار تهـران، هـدف نهایی 
اصحـاب رسـانه و مسـئولان را خدمـت به مردم و نظام دانسـت و بیـان کرد: تمامـی تفکرات در 
چهارچـوب نظـام اسـلامی مـا دارای احتـرام و اهمیـت اسـت و مـا باید دنبـال جـذب و افزایش 

سـرمایه های اجتماعی باشـیم. 
وی بـا تاکیـد بـر اینکـه بنده فرمانـدار شهرسـتان ری می باشـم، نه رئیـس خانه احـزاب، گفت: 
سـاختمان فرمانـداری خانـه احـزاب نیسـت، بلکـه محل و مصـدر خدمت بـه مردم اسـت که با 
اسـتفاده از تمامـی ظرفیت هـا، رعایت وفـاق و همدلی و وحـدت میان تمامی مسـئولین، ادارات 

و نهادهـا ایجـاد وحدت در سـطح شهرسـتان را دنبـال می کنیم.
فرمانـداری ویـژه شهرسـتان ری بر تعامل حداکثری مدیران شهرسـتان با خبرنـگاران و اصحاب 
رسـانه تاکیـد کـرد و گفـت: با رؤسـای ادارات و مسـئولین شهرسـتانی که با سیاسـت های کلی 
نظـام و دولـت همـراه نبـوده و به صورت جزیـره ای عمل می کننـد  در کمال آرامـش، احترام و 

تکریـم افراد، از سیاسـت تعویض اسـتفاده خواهیم کرد.
مقـام عالـی دولت در شهرسـتان ری، بر اسـتفاده حداکثـری از قانون تاکید کرد و گفـت: باید از 
تمامـی ظرفیت هـا و منابـع موجود شهرسـتان در جهت خدمت به مردم و رشـد و توسـعه شـهر 
اسـتفاده نماییم و در این راسـتا تصمیمات، طرح ها و پروژه هایی که در گذشـته اتخاذ شـده اما 
بـه نفـع مـردم نمی باشـند و موجب هـدر رفتن امکانـات و منابع خواهند شـد را اگر آغاز نشـده 

باشـند، لغـو خواهم کرد و اجـازه اجرای آنهـا را نخواهم داد.
فرمانـدار ویـژه شهرسـتان ری با تاکید بـر اینکه ادارات حق شـکایت از یکدیگـر را ندارند عنوان 
کـرد: هرگونـه اختلاف و تقابل که به مسـیر خدمت رسـانی ضربـه وارد نماید غیـر قابل پذیرش 

بـوده و بنـده با قاطعیـت با آن برخـورد خواهم کرد. 
معـاون اسـتاندار تهـران، در خصوص انتصابات شهرسـتان ری عنوان کرد: در انتخـاب مدیران از 

چهارچـوب مشـخص و معقولی اسـتفاده خواهم کرد. 
وی در پایـان گفـت: خوشـبختانه در این مسـیر شـخصیت های تاثیرگذار و ارشـد شهرسـتان به 
ویـژه جنـاب حجت الاسـلام و المسـلمین شـاهچراغی امام جمعـه معزز شـهرری، جناب حجت 
الاسـلام و المسـلمین قاضـی عسـکر تولیـت معـزز آسـتان حضـرت سـیدالکریم »ع« و جنـاب 
آقـای دکتـر یزدیخـواه نماینـده محتـرم مـردم ری در مجلـس شـورای اسـلامی بسـیار نگرش 
مثبـت و خوبـی داشـته و در دیدارهـا و گفتگـو، ایـن عزیزان اعـلام نمودند کـه از هرگونه کمک 
و مسـاعدت بـه مجموعـه مدیریت شهرسـتان کوتاهی نکـرده و اجازه نخواهنـد داد که مانعی در 

مسـیر خدمـت بـه مـردم و اجرای وظایـف دولت در سـطح شهرسـتان به وجـود بیاید.                                                                             
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توجه ویژه به اصحاب رسانه و خبرنگاران، اولویت اول مدیران 
طی یـک جلسـه دوسـاعته »محمدصـادق معتمدیان« 
اسـتاندار تهران با اعضـای هیات مدیـره خانه مطبوعات 
شهرسـتان های اسـتان تهران دیدار و مسائل و مشکلات 

حوزه رسـانه و خبرنگاران مورد بررسـی قـرار گرفت.
بـه گـزارش آوای ری آنلایـن؛ اسـتاندار تهـران در ایـن نشسـت 
صمیمـی اصحاب رسـانه و خبرنگاران را رکـن اصلی برای معرفی 
و رصد مسـائل و مشـکلات اسـتان و شهرسـتانهای استان تهران 
عنـوان کـرد و افزود: خبرنگاران با توجه بـه اینکه در بطن جامعه 
قـرار دارنـد و پل ارتباطـی مردم با مدیران هسـتند، می توانند به 

عنـوان بازوان توانمند در کنار مسـئولان باشـند.
معتمدیـان اضافـه کـرد: با توجه به پیشـرفت روزافـزون در حوزه 
رسـانه و اطـلاع رسـانی و همچنیـن جنگ رسـانه ای کـه امروز 
شـاهد آن هسـتیم، توجه ویژه به رسـانه ها و خبرنگاران باید در 

اولویـت اول مدیران قـرار بگیرد.
اسـتاندار تهـران افـزود: در حـوزه رسـانه بایـد حاکمرانـی نوین و 
برنامـه ریـزی هـای دقیقی صـورت گیرد، بـه نحوی کـه اگر کم 
و کاسـتی در ایـن حـوزه صـورت پذیـرد، نمـی توانیـم موفقیت 

خاصـی در ایـن مقوله انتظار داشـته باشـیم.

نشست هم اندیشی معاون  رسانه ای  وزارت ارشاد  با  خبرنگاران شهرستان ری 
نشسـت هم اندیشی و بررسی مسـائل و مشکلات حوزه 
رسـانه و خبرنگاران بـا حضور دکتر محمدرضـا نوروزپور 
معـاون رسـانه ای و تبلیغـات وزارت فرهنـگ و ارشـاد 
اسـلامی، دکتـر امیرعبـاس تقی پـور دبیرکل باشـگاه 
ارتباطات سـازمان علمی فرهنگی ملل متحد )یونسکو(، 
علوی رئیس اداره فرهنگ و ارشـاد اسـلامی شهرسـتان 
ری، حسـین سـبحانی رئیـس و مهدی نفـر نایب رییس 
شـورای اسـلامی شهرسـتان ری و مدیـران رسـانه و 
خبرنگاران با همکاری روح الله حسـین زاده عضو شـورای 
هماهنگـی روابط عمومی های اسـتان تهـران و به همت 

شـورای اسـلامی شهرسـتان ری برگزار شد.
محمدرضا نوروز پور در نشسـت با اصحاب رسـانه شهرستان ری 
تأکیـد کرد: شـهرری وطن من اسـت و علاقه زیادی بـه آن دارم 
و اگر ظرفیت های موجود در مسـیر درسـتی به کار گرفته شود، 
می توانیـم بـه یـک هم افزایـی مؤثـر دسـت یابیـم. وی با اشـاره 
بـه اهمیـت دنیای دیجیتـال و نقـش آن در گسـترش افق های 
فرهنگـی افـزود: بایـد نگاه مان را جهانی کنیم و ری را در سـطح 
بین المللـی مطرح سـازیم، متأسـفانه نتوانسـته ایم مفاخر بزرگ 
ری را جهانـی کنیـم و ایـن موضـوع وظیفـه ماسـت. نوروزپـور 
ضمن گوش سـپردن بـه دغدغه های خبرنـگاران گفت: موضوع 

بازرسـی ها کـه مرتبـط بـا اداره ارشـاد اسـت، در اولیـن فرصت 
پیگیـری خواهد شـد. کمبـود نیـرو در این حوزه یکـی از دلایل 
کنـدی رونـد بازرسی هاسـت، امـا تـلاش می کنیم سـرعت این 
امـور افزایش یابـد. او همچنین اعلام کرد: فعلاً بازرسـی از دفاتر 
مطبوعاتی تعدیل خواهد شـد و به خوداظهاری مدیران مسـئول 
اکتفا می شـود. سرعت بخشـی به بیمه خبرنگاران نیز در دستور 
کار قرار دارد. معاون رسـانه ای و تبلیغات وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسـلامی با اشـاره به یارانه های رسـانه ای تأکید کـرد: خبرنگاران 
بایـد پایگاه هـای خبـری خود را ثبـت کنند تا سوابق شـان ثبت 
و به رسـمیت شـناخته شـود. وقتـی راه قانونی وجـود دارد، چرا 

از آن اسـتفاده نمی شـود؟ وی دربـاره وضعیـت خانـه مطبوعات 
نیـز گفت: خانـه مطبوعات از ابتـدا با مخالفت هایـی مواجه بود، 
امـا اداره ارشـاد از آن حمایـت می کنـد و در تلاش بـرای تأمین 
مکانـی بـرای آن هسـتیم. خانه مطبوعـات در اسـتان های دیگر 
بـا اسـتفاده از مسـیرهای قانونی موفـق عمل کرده انـد. نوروزپور 
دربـاره مقابلـه با پدیـده باج نیوزها گفـت: متولی اصلـی برخورد 
با این پدیده خود اصحاب رسـانه هسـتند. او همچنین از برنامه 
دولـت بـرای پس گیـری شـکایت های دسـتگاه های دولتـی از 
خبرنـگاران خبـر داد و افـزود: در حال ایجـاد واحد حقوقی برای 

حمایـت از خبرنگاران در معاونت مطبوعاتی هسـتیم.

دبیـرکل باشـگاه ارتباطـات سـازمان علمـی فرهنگی 
ملـل متحد ) یونسـکو( در  جلسـه دورهمی رسـانه ای 
شـورای اسـلامی شهرسـتان ری از عضویت خبرنگاران 
این شهرسـتان در باشـگاه ارتباطات یونسـکو خبر داد.

» امیـر عبـاس تقی پـور« با اعلام این خبر و با اظهار خرسـندی 
از حضور فعال اصحاب رسانه ری در مجامع رسانه ای و ارتباطی  
اظهـار داشـت: ایـن باشـگاه آمادگی دارد بـا برگـزاری دوره های 
آموزشـی، علمی و تخصصی در حوزه رسانه، خبرنگاران پرتلاش 

شهرسـتان ری را در انجام وظایف خطیرشـان یاری نماید.

تقـی پـور کـه از پیشکسـوتان و فعـالان رسـانه ای شهرسـتان 
ری در دهـه ۷۰ اسـت بـا بیـان خاطراتـی از سـالهای آغازیـن 
فعالیتهای خود در عرصه رسـانه ای شهرسـتان ری بر گردآوری 
و تجمیع آثار و مسـتندات فعالان عرصه خبری شهرسـتان ری 
تاکید کرد. دورهمی رسـانه ای شهرسـتان ری با حضور معاون 
رسـانه ای و تبلیغات وزارت فرهنگ  و ارشـاد اسـلامی، رییس و 
اعضای شـورای اسـلامی شهرسـتان ری، رییس اداره فرهنگ و 
ارشـاد اسـلامی و خبرنگاران  شهرستان ری در سالن اجتماعات 

شـورای اسـلامی شهرسـتان ری برگزار شد.

عضویت خبرنگاران ری در باشگاه ارتباطات یونسکو
در دورهمی اصحاب رسانه اعام شد:

استاندار تهران:
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»مرتضی همتی« مصمم برای تحولی نوین در باقرشهر

ــهردار  ــوان ش ــه عن ــی ب ــی همت ــدس مرتض ــور مهن ــدای حض آوای ری: از ابت
باقرشــهر حــدود 2 ســال مــی گــذرد و دور از اصنــاف و عدالــت اســت، اگــر 
از مدیرانــی کــه بــا تمــام وجــود بــه دنبــال احقــاق حــق مــردم در راســتای 
رســیدن بــه شــهری آبــاد و مترقــی هســتند، تقدیــر و تشــکر بعمــل نیایــد.

مهنــدس همتــی از جملــه مدیــران موفــق در طــی چندیــن ســال اخیــر در حــوزه شهرســتان 
ری مــی باشــد کــه توانســت شــعار هــا را بــه عمــل تبدیــل نمایــد و بــر ســرحق مــردم در 
مقابــل زیــاده خواهــی هــای افــراد متعــدد ایســتادگی کند، تــا امروز شــاهد اجــرای پــروژه های 
عظیمــی در تاریــخ باقرشــهر باشــیم، تــا انشــاالله بــا افتتــاح ایــن پــروژه ها مــردم فهیــم و بامرام 

باقرشــهر بیشــتر قــدردان ایــن مــرد بــی ادعــا و تاریــخ ســاز باشــند.
در همیــن خصــوص دکتــر بیــژن ســلیمانپور، معــاون اســتاندار و فرمانــدار ویــژه شهرســتان 
ری، در اولیــن روزهــای شــروع بــکار خــود در قبلــه تهــران بــا بازدیــد میدانــی از پروژه هــای 
ــک در  ــن مهــم زد و از نزدی ــر ای ــدی ب ــر تایی در دســت اجــرای شــهرداری باقرشــهر، مه

جریــان رونــد پیشــرفت طرح هــا و پــروژه هــای عمرانــی قــرار گرفــت.
بازدیــد از پروژه هــای عمرانــی باقرشــهر بــا همراهــی شــهردار جهــادی و مردمــی باقرشــهر 
انجــام شــد، کــه شــامل پروژه هــای مهمــی همچــون پــل شــهید جعفــرزادگان، کمربنــدی 
شــرقی شــهید مــددی، طــرح پیــاده راه مصطفــی خمینــی، بهســازی آســفالت و خیابان های 

شــهرک مهســتان و فــاز دوم پــروژه  ســفیر امیــد بــود.
معــاون اســتاندار ضمــن قدردانــی از تلاش هــای شــهردار باقرشــهر در بهبود زیرســاخت های 
شــهری، بــر اهمیــت ایــن پروژه هــا در ارتقــای کیفیــت زندگــی شــهروندان تأکیــد کــرد و 

خواســتار تســریع در اجــرای طرح هــا بــرای بهره بــرداری بــه موقــع شــد.
پروژه هــای بازدیدشــده به عنــوان بخــش مهمــی از برنامه هــای توســعه شــهری باقرشــهر، 
نقــش کلیــدی در بهبــود حمل ونقــل، افزایــش ایمنــی و زیباســازی شــهری ایفــا می کننــد.

از  سرزده  بازدید  در  باقرشهر  شهردار  همتی  مرتضی 
ورزشکاران،  با  شهرداری،  مدیریت  تحت  ورزشگاه های 
مربیان و مسئولان این مجموعه ها دیدار کرد و از نزدیک در 
جریان فعالیت ها، چالش ها و نیازهای آنان قرار گرفت. این 
بازدید با هدف تقویت ارتباط مستقیم مدیریت شهری با 
جامعه ورزشی و بررسی شرایط و نیازهای موجود انجام شد.  
شهردار باقرشهر در این بازدید با تأکید بر اهمیت ورزش در ارتقای 
سلامت و نشاط اجتماعی، اظهار داشت: »ورزش تنها راهی برای 
تقویت جسم و روح نیست، بلکه بستری است که جامعه ای پویا، 
سالم و همبسته را می سازد. شهرداری باقرشهر همواره در کنار 
ورزشکاران بوده و برای بهبود زیرساخت ها و حمایت از فعالیت های 
ورزشی تلاش کرده است.« وی به نقش شهرداری در به روزرسانی 
زیرساخت های ورزشی اشاره کرد و گفت:» در سال گذشته و هم زمان 

با برگزاری جام جوان پهلوان، بسیاری از ورزشگاه های شهرداری پس 
از سال ها به روزرسانی شدند تا فضایی استاندارد و مناسب برای 
ورزشکاران و شهروندان فراهم شود. این اقدامات نشان دهنده عزم 
جدی مدیریت شهری در توسعه ورزش است.« مربیان و مسئولان 
ورزشگاه ها در این دیدار، گزارشی از وضعیت فعلی ارائه کرده و به 
بیان دغدغه ها و کمبودهای موجود پرداختند.  ورزشکاران نیز با 
از  بر عملکردشان،  به روز  ورزشگاه های  مثبت  تأثیرات  به  اشاره 
شهرداری برای حمایت های مستمر قدردانی کردند. شهردار باقرشهر 
با اشاره به هزینه های قابل توجهی که شهرداری برای توسعه ورزش 
و ارتقای سلامت شهروندان پرداخت می کند، گفت: »شهرداری 
همواره پای کار بوده و برای کمک به متولیان ورزش و حمایت از 
جوانان و ورزشکاران، هیچ تلاشی را دریغ نکرده است. ما معتقدیم که 
سرمایه گذاری در ورزش، سرمایه گذاری در آینده جامعه است.« این 

بازدید بار دیگر تعهد مدیریت شهری باقرشهر به حمایت از ورزش و 
سلامت جامعه را به نمایش گذاشت. ورزشگاه های شهرداری به عنوان 
مراکزی کلیدی در ترویج فرهنگ ورزش و سلامت، با حمایت 

شهرداری به مسیر رشد و توسعه خود ادامه می دهند.

حمایت از ورزش و سامت شهری اولویت اول 

از شعار تا  عمل

دیدار صمیمانه شهردار  با  شهروندان
شهردار باقرشهر به همراه جمعی از معاونین و مدیران شهرداری از 

پروژه های عمرانی در حال اجرا در سطح شهر بازدید کرد. 
این بازدید که با هدف نظارت مستقیم بر روند اجرای پروژه ها و شنیدن 
دغدغه های شهروندان انجام شد، شامل بررسی پیشرفت پل روگذر دانش آموز 
شهید عباسعلی جعفرزادگان، پروژه کمربندی شرقی شهید مددی، عملیات 
خشکه چینی و بهسازی پیاده راه نواب صفوی، و همچنین بهسازی و آسفالت 

خیابان ها و جاده سلامت در شهرک مهستان) احمدوند( بود.
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برگزاری جشنواره »گل کلم« در جهت اعتای نام کهریزک 
آوای ری: از دیربـاز جنـوب شـهر متاسـفانه با توجه به پتانسـیل هـای مختلف 
در سـایه بی رحم شـهر تهـران به عنـوان حیاط خلـوت پایتخت دیده می شـد 
و تمامـی معضـلات و مشـکلات این کلانشـهر بـه این سـمت روانه بـود و مردم 

جنـوب شـهر ناخواسـته باید این بـار مشـکلات را به دوش می کشـیدند.
خوشـبختانه بـا درایـت و بـکار گیـری نیروهـای بومـی و مسـتعد در حـوزه هـای مدیریتی 
شهرسـتان، شـاهد تحـولات چشـمگیری در عرصـه هـای مختلف بودیـم که توانسـت نام و 

جایـگاه قبلـه تهـران و شـهرهای آن را در اسـتان تهـران به رخ بکشـاند.
از جملـه ایـن مدیـران بومـی و خلاق می تـوان به مهندس » علی کلهر« شـهردار شـهر 
کهریـزک اشـاره کـرد کـه با تمـام وجود بـه دنبال احیـای نـام و جایگاه شـهر کهریزک 
مـی باشـد.کلهر توانسـت بـا برنامـه ریـزی هـای دقیـق و متناسـب بـا موقعیـت منطقه 
برنامـه هـای فرهنگـی و ورزشـی خوبـی را بـه اجـرا درآورد و نـام شـهر کهریـزک را به 
عنـوان شـهر »گل کلـم« در کشـور معرفـی نمایـد و همچنیـن در حوزه های ورزشـی و 

عمرانـی نیـز خدمـات قابـل توجه ای را بـرای عموم شـهروندان رقـم بزند.
در همیـن راسـتا توسـعه تولیـد انبوه محصول کشـاورزی از جملـه گل کلم و معرفی شـهر 
کهریـزک بـه عنـوان قطب تولید این محصول در کشـور با برگزاری جشـنواره برداشـت گل 
کلـم کهریـزک بـا خـوش فکری ایشـان و تیـم مجرب شـهرداری کلیـد خورد و امسـال نیز 
دومیـن سـال برگـزاری این جشـنواره با حضور گسـترده کشـاورزان این منطقه و اسـتقبال 
بـی نظیر شـهروندان برگزار شـد. علی کلهر شـهردار کهریـزک، در این مراسـم ضمن تاکید 
بـر اهمیـت کشـاورزی در توسـعه اقتصادی منطقـه، از تلاش هـای کشـاورزان در تولید گل 
کلـم بـا کیفیـت بـالا قدردانـی کـرد و افـزود: »این جشـنواره فرصتی اسـت تـا کهریزک به 
عنـوان یکـی از مراکـز اصلی تولید گل کلم در کشـور شـناخته شـود و تولیدکننـدگان این 

محصـول بـا هم افزایـی و همـکاری، به رشـد و رونـق این صنعت کمـک کنند.«
شـهردار کهریزک از برنامه های آتی برای حمایت از کشـاورزان و ارتقای کیفیت محصولات 
کشـاورزی خبـر داد و گفت: »شـهرداری کهریزک همـواره در کنار کشـاورزان خواهد بود تا 
بـا فراهـم کردن امکانات و تسـهیلات لازم، زمینه رشـد و توسـعه کشـاورزی در این منطقه 
فراهـم شـود.« کلهـر اضافه کـرد: این جشـنواره فرصتی اسـت بـرای نمایش دسـتاوردهای 
کشـاورزان کهریـزک در زمینـه تولیـد گل کلـم و همچنیـن معرفـی این منطقه بـه عنوان 

قطـب مهـم تولیـد ایـن محصـول در کشـور، کـه امیدواریـم با ایـن اقدامـات نـام کهریزک 
درخشـان تـر شـود. وی افـزود: ایـن جشـنواره بـا هـدف حمایـت از برنـد سـازی محصـول 
کشـاورزی کهریـزک و نیـز توسـعه و حمایـت از تولید و به ویژه مشـاغل خانگی برگزار شـد 

کـه در این راسـتا شـاهد نمایش دسـتاوردهای این مشـاغل نیز هسـتیم.
شـهردار کهریـزک در ادامـه گفت: جشـن شـب یلـدا و میلاد حضـرت فاطمـه )س( در روز 
پایانـی این جشـنواره با حضور شـهروندان و هنرمندان برجسـته کشـوری برنامه ریزی شـده 

و تـلاش می کنیـم تـا در سـال های آینـده میـزان مشـارکت مـردم نیز افزایـش یابد.
شـهردار کهریـزک همچنیـن از انعقـاد تفاهم نامـه بـا بنیـاد برکـت به منظـور اعطـای ۳۰ 
میلیارد تومان تسـهیلات به بانوان کارآفرین و سرپرسـت خانوار، با هدف توسـعه و حمایت 
از تولیـد و مشـاغل خانگـی خبر داد. کلهر در پایان خاطرنشـان کرد: این جشـنواره ماحصل 
خروجـی تفاهم نامـه ای از سـوی شـهرداری کهریزک با بنیـاد برکت بود که براسـاس آن در 
راسـتای حمایـت از مشـاغل خانگـی اعتبـاری بالغ بـر ۳۰ میلیـارد تومـان به منظـور اعطای 
وام بـه بانـوان سرپرسـت خانـوار اختصـاص یافـت و امـروز شـاهد حضـور قابل توجـه بانوان 
کارآفرین در جشـنواره هسـتیم.                                                    گزارش: رضا فغانی

علی کلهر تاکید کرد:
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اقدامات عمرانی شهرداری قلعه نو در راستای ارتقاء شهر

ــه  ــهر قلع ــبز ش ــای س ــرانه ی فض ــش س ــتای افزای در راس
نــو، شــهرداری اقــدام بــه تهیــه و توزیــع رایــگان 20 هــزار 
نهــال بــادام، ســنجد و زبــان گنجشــک از شــاهرود و البرز و 

توزیــع رایــگان آن در بیــن مــردم شــهر کــرد.

سـیامک علیجانی شهردار قلعه نو با اشـاره به اقدامات عمرانی، فرهنگی، 
زیباسـازی، فضای سـبز و خدمات شـهری در سـطح شـهر قلعه نو بیان 
کـرد: جمـع آوری و تخلیه شـش تن زبالـه تر، دو تن زباله خشـک، زنده 
گیـری و عقیم سـازی 6۰  قلاده سـگ ولگـرد، لایروبی و زهکشـی انهار 
و زمینها، نوسـازی 5۲ سـطل زباله، شستشوی گلزار محمدی )قبرستان 
شـهدا( در روزهـای پنجشـنبه، لوله گـذاری قنات تخریب شـده و ایجاد 
معبـر و فضـای سـبز در بالادسـت قنـات با اعتبـاری بالغ بـر دو میلیارد 
تومـان، احـداث آلاچیـق در بوسـتانها، رنـگ آمیزی شـهر، انجـام دیوار 
نگاره، ایجاد تپه شـاهی روی رفیوژ وسـط بلوار شـهید سـلیمانی و نصب 
تصاویر شـهدای دفاع مقدس و مدافعین حرم، جمع آوری لاسـتیکهای 
فرسـوده از سـطح شـهر، کارگزاری تله موش و طعمه گذاری برای جمع 
آوری و دفـع حیوانـات مـوذی و... از جمله مهمترین اقدامات شـهرداری 
می باشـد که در سـال جاری انجام شـده اسـت. وی افزود: به دلیل قرار 
گرفتـن شـهر قلعه نو در مسـیر بزرگـراه های پرتردد و بـا توجه به اینکه 
وجود سـرویس بهداشتی در این شـهر ضروری می باشد شهرداری قلعه 
نو در این راسـتا اقدام به ایجاد شـش چشـمه سـرویس بهداشـتی مجزا 

بـرای بانـوان و آقایان در یکی از بوسـتانهای مرکزی کرده اسـت.

کارگـروه  در  گرفتـه  صـورت  هـای  ارزیابـی  طـی 
کارشناسـی دفتر مرکزی حراست اسـتانداری تهران 
و بـا کسـب امتیاز، علـی وظیفه مسـئول حراسـت 
شـهرداری قلعـه نـو بعنـوان یکـی از حراسـت های 

برتـر در سـطح اسـتان تهـران معرفی شـد.
در ایـن راسـتا سـیامک علیجانـی شـهردار و محمـد صابـر 
تورشـیزی رئیـس شـورای اسـلامی شـهر قلعـه نـو در پیام 
مشـترکی کسـب رتبه برتر را تبریک گفته و در مراسـمی از 

علـی وظیفـه تجلیل بـه عمـل آوردند.
در ایـن مراسـم سـیامک علیجانـی شـهردار قلعـه نـو بـا 
اشـاره بـه کسـب رتبه برتـر بیان کرد: سـربلندی حراسـت 

شـهرداری قلعـه نـو و کسـب رتبـه برتـر مرهـون تـلاش 
پرشـور، مجدّانـه و کارآمـدی افرادی می باشـد کـه با همه 
تـوان، مهـارت، تخصـص وتعهـد بـرای رسـیدن بـه اهداف 

عالیـه مخلصانه و با کوشـش فـراوان و جان فشـانی در این 
راه کوتاهـی ننمـوده انـد. در ادامـه ایـن مراسـم بـا اهدای 

لـوح تقدیـر از وی تجلیـل بـه عمـل آمد.

جلســه ملاقــات مردمــی ســیامک علیجانی شــهردار 
ــا حضــور شــهروندان شــهر قلعــه نــو و  ــو ب قلعــه ن
ــه  ــوط ب ــائل مرب ــکلات و مس ــان مش ــتای بی در راس

ســطح شــهر و شــهروندان برگــزار مــی شــود. 
سـیامک علیجانـی شـهردار قلعـه نـو بـا توجـه بـه برپایـی 

هفتگی جلسـات ملاقات مردمی در شـهرداری و سـطح شهر 
قلعـه نـو بیان کرد: از جمله وظایف ما رسـیدگی به مشـکلات 
شـهر و مـوارد مطـرح شـده از سـوی شـهروندان می باشـد که 
در ایـن راسـتا و بـا توجـه بـه تاکیـد مقـام معظـم رهبـری 
مبنـی بـر تکریـم اربـاب رجـوع سـه شـنبه هـای هـر هفته 

ملاقـات مردمـی در سـاختمان شـهرداری و یا سـطح شـهر 
برگـزار مـی شـود. وی ادامـه داد: رسـیدگی به امـور مربوط 
بـه حوزه شـهری و شـهروندان از اهم اهداف مـا در مجموعه 
شـهرداری مـی باشـد و تمـام تـلاش خـود را جهـت جلـب 

رضایتمنـدی شـهروندان بـه کار مـی بریم.

حراست شهرداری قلعه نو به عنوان حراست برتر در سال 1403 معرفی شد  

برگزاری جلسات ماقات مردمی در شهر قلعه نو
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برگزاری آیین پنجاه وهفتمین سالروز درگذشت آقا تختی 
آییـن بزرگداشـت جهـان پهلوان غلامرضـا تختی در پنجـاه و هفتمین سـالگردش با 
حضور ورزشـکاران، پیشکسـوتان ورزشـی، مسـئولان، خانواده آن مرحوم و قشرهای 

مختلـف مردم بر سـر مـزارش در آرامسـتان ابن بابویه شـهرری برگزار شـد.
عنـوان پهلوانـی و جهـان پهلوانـی عناوینی هسـتند که ایـن روزها زیـاد از آن می شـنویم، عنوانی 
کـه فراتـر از ورزش یا رسـیدن به سـکوی جهانی و المپیک اسـت؛ زیرا پهلوانی بخشـی از فرهنگ 
ایرانـی و اسـلامی بـه شـمار مـی رود و لازمه رسـیدن بـه این عنـوان داشـتن رفتار و مـرام خاصی 

اسـت کـه پهلوان را از سـایر همنوعـان خود متمایـز می کند.
در این مراسم سید علی یزدی خواه نماینده مردم تهران ری پردیس اسلامشهر و شمیرانات، خسروی 
وفا رییس کمیته ملی المپیک ، حسین سبحانی رییس شورای اسلامی شهرستان ری، علی جوادی 
مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران، رضا شنگی شهردار منطقه۲۰، سردار باران چشمه رییس 
فدراسیون ورزش باستانی و پهلوانی، جواد ترابی رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان ری و جمعی 
از پیشکسوتان، قهرمانان کشتی و علاقه مندان به منش پهلوانی مرحوم غلامرضا تختی همچون سال  
های پیش بر سر مزار وی در آرامستان ابن بابویه شیخ صدوق  شهرری گردهم آمده و با قرائت فاتحه 

و اهدای شاخه های گل، یاد و خاطر پهلوان نامدار ایران زمین را گرامی داشتند.

الگوی تختی امیرالمومنین علی)ع( بود
مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران در مراسم گرامی داشت پنجاه و هفتمین سالگرد 
تاریخ  الگوی جهان پهلوان تختی مرد بزرگ  تأکید کرد:  جهان پهلوان غلامرضا تختی 

حضرت امیرالمؤمنین علی علیه السلام بود.
ضمـن  جـوادی«  »علـی 
حاضـران  بـه  خیرمقـدم 
پهلـوان  جهـان  افـزود: 
الگویـی  خـودش  تختـی، 
داشـت کـه بـه رسـم آن 
الگـو ماندگار شـد و الگوی 
تختـی مـرد بـزرگ تاریـخ 
امیرالمؤمنیـن  حضـرت 
علیـه السـلام بـود که با روش دسـت گیـری از مظلومین و محرومین و با خضوع، خشـوع و بندگی 
راه پهلوانـی را بـه تمـام مـردان تاریخ آموخت. مدیـرکل ورزش و جوانـان ادامه داد: ایـن روز، روزی 
اسـت کـه در کنـار گرامی داشـت نـام تختـی، محفلی برای دیـد و بازدیـد بزرگان و پیش کسـوتان 
اسـت و امـروز ایـن عزیزان باید راجع بـه جهان پهلوان تختی، مـرام او و دلایل ماندگاری اش صحبت 
کننـد. جـوادی گفـت: بعضی هـا مدال هـای شـان از تختـی بیشـتر بـود، امـا آن چه که باعث شـد 
تـا نـام جهـان پهلـوان تختی ماندگار شـود؛ مـرام او بود، لـذا باید الگوسـازی در دسـتور کار ما قرار 
گیـرد؛ الگـوی مـا، افتادگـی، جوانمـردی و پهلوانی اسـت؛ الگوی توأم بـا پهلوانی و قهرمانی اسـت. 
راز محبوبیـت تختـی نیـز از همیـن جنـس مردمی بـودن اش بود که بـرای آنان در ورزش کشـتی 
می جنگیـد، مردمـی کـه بـا برد و یـا باخت ایـن پهلوان خوشـحال و گریـان می شـدند. تختی هر 
چنـد در برابـر بـزرگان یـل بی همتـا ولـی در گـودِ مردمی، افتـاده و خاکی بـود. تختی اسـوه قابل 
احتـرام بـرای دوسـت و دشـمن اسـت، کسـی نمی تواند منکـر محبوبیت وی شـود زیرا بسـیاری 
از هـم دوره ای ایـن پهلـوان، محبوبیـت را بـا نـام تختی تعریـف می کنند و اذعـان دارنـد زمانی که 

تختی چشـم از این دنیا فرو بسـت محبوبیت او مشـخص شـد. غلامرضا تختی در پنجم شـهریور 
سـال ۱۳۰۹ در خانـواده ای مذهبی و متوسـط در محلـه خانی آباد تهران بدنیا آمـد، رجب خان پدر 
تختـی غیـر از وی ۲ پسـر و ۲ دختـر داشـت که همه آنها بزرگتـر از رضا بودند. تختی از۲۰سـالگی 
کشـتی را در باشـگاه پولاد زیرنظر »حبیب الله بلور« آغاز کرد. تختی در رقابت های قهرمانی کشـور 
طی سـال های ۱۳۲۹ تا ۱۳۳۸، موفق شـد هشـت بار قهرمان کشـور شـود، وی همچنین سـه بار 
پهلـوان ایـران و در نخسـتین حضور خـود در تیم ملـی در رقابت های جهانی ۱۹5۱ هلسـینکی در 
وزن ۷۹ کیلوگـرم صاحـب مدال نقره شـد. او در اولین حضور خود در المپیـک در رقابت های ۱۹5۲ 

هلسـینکی بـا شکسـت مقابـل کوریـدزه از شـوروی صاحـب مدال نقره شـد.
افتخارات پهلوان بزرگ کشتی ایران در رقابت های جهانی ۱۹5۹ و ۱۹6۱ و ۱۹6۲ تهران، یوکوهاما و تولیدو 
با کسب ۲مدال طلا و یک مدال نقره ادامه یافت و در رقابت های المپیک ۱۹56و ۱۹6۰ ملبورن و رم صاحب 
یک مدال طلا و یک مدال نقره شد. همچنین در بازی های آسیایی ۱۹5۸ توکیو صاحب مدال طلا شد و تختی 

آخرین بار در رقابت های جهانی ۱۹66 دوبنده تیم ملی را به تن کرد.
غلامرضا تختی اولین کشتی گیر ایرانی است که موفق شد در سه وزن صاحب مدال شود، وی همچنین پر 
افتخارترین کشتی گیر ایران در المپیک است.»وایکینگ پالم« سوئدی، عادل آتان ترک، بوریس کولایف روس، 
پیتر بیلر امریکایی، دیتریش آلمانی، ویحزیستیوک روس، عصمت آتلی ترک، حسن کنگور ترک، الکساندر 
مدوید بلاروس و احمد آئیک ترک مهمترین رقیبان تختی در ۱۴ سال حضور وی در عرصه بین الملی بودند. 
تختی در لیست بهترین های قرن فیلا در جایگاه سیزدهم قرار دارد و در رقابت های جهانی۲۰۰۷ باکو نیز از 
وی به عنوان یکی از مشاهیر کشتی دنیا تجلیل شد. الکساندر مدوید در مصاحبه ای درباره ویژگی های تختی 
گفته بود: تختی یک انسان مهربان و دوست داشتنی بود. او به قدری قوی بود که نمی شد از قبل مقابلش 
برنامه ریزی کرد و اصلا نمی شد مقابلش با یک فن خاص به برتری رسید. در مسابقات جهانی ۱۹6۲ در 
آمریکا مدوید به شدت از ناحیه زانو احساس درد داشت و تختی نیز پس از اطلاع از این موضوع هیچگاه در 
طول مبارزه به سمت پای مصدوم او نرفت، مبارزه ای که مدوید آن را پاک ترین مبارزه طول عمر خود دانست. 
غلامرضا در آبان ماه ۱۳۴5 زندگی مشترک خود را آغاز کرد و بابک تنها یادگار تختی است و سرانجام جهان 
پهلوان در پنجم شهریور ماه سال ۱۳۰۹در تهران متولد و ۱۷دی ماه سال ۱۳۴6در حالیکه بابک ۴ماهه بود 
در هتل آتلانتیک سابق در گذشت. غلامرضا تبلور آرزوهای یک ملت بود او سمبل تاریخ ماست مردی که در 

میان مردم زیست و از میان مردم رفت و پیکرش در ابن بابویه شهر ری آرام گرفت.

پایگاه خبری تحلیلی آوای ری آناین

با مجوز رسمی از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی
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صاحب امتیاز و مدیر مسئول : رضا فغانی
سردبیر: سارا  نظری

سرپرست بخش فشافویه : علی اکبر قنبری
زیر نظر شورای سیاستگذاری

ــپهبد  ــهادت س ــالروز ش ــن س ــا پنجمی ــان ب همزم
حــاج قاســم ســلیمانی و همرزمان شــهیدش، مراســم 
ــام  گرامیداشــت آن شــهدای مقاومــت در مصــلای ام

خمینــی)ره( شــهر قیامدشــت برگــزار شــد.
سردار »مسیح محمدی«  از همرزمان حاج قاسم سلیمانی در 
این مراسم به تبیین ویژگیهای شخصیتی آن شهید سرافراز و 
همرزمان شهیدش و نبردنیروهای مقاومت در سوریه و فلسطین 
پرداخت. در این مراسم که » بیژن سلیمانپور« معاون استاندار 
تهران و فرماندار ویژه ری، حجت الاسلام جعفر طزری امام جمعه، 
محمد رحمتی رییس حوزه قضایی بخش خاوران، سرهنگ پاسدار 
ناحیه حضرت  بسیج  مقاومت  کامیاب جانشین حوزه  علیرضا 
حسین  خاوران،  بخشدار  اکبری  هوشنگ  ری،  عبدالعظیم)ع( 
ترکاشوند شهردار، محمد حقی رییس و یوسف عصمتی، وحید 

خسروآبادی و سیدمهدی موسوی اعضای شورای اسلامی شهر 
قیامدشت، حسین سبحانی و علی صالحی پارسا روسای شورای 
اسلامی شهرستان ری و بخش خاوران، رضا رمضانی فرمانده 

حوزه ۳۳۷، مرتضی علوی رییس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
ری، روسای کلانتری، راهور و ادارات و اصحاب رسانه نیز حضور 

داشتند، از پدران و مادران شهدای قیامدشت تجلیل بعمل آمد.

کمیته فنی شـهرداری قیامدشـت با هدف روند اجرایی 
پـروژه هـای عمرانـی این شـهر به ریاسـت » حسـین 

ترکاشوند«، شـهردار قیامدشت تشـکیل جلسه داد.
شـهردار قیامدشـت در این جلسـه با قدردانی از حمایت رییس 
و اعضای شـورای شـهر قیامدشـت در خصوص تصویـب پروژه 
های پیشـنهادی شـهرداری در قالب لایحه متمم بودجه سـال 
۱۴۰۳ اظهـار داشـت: بـادرج ایـن کـد پـروژه هـا در فهرسـت 
اقدامات امسـال حـوزه مدیریت شـهری، بودجـه ۳65 میلیارد 

تومانـی سـال ۱۴۰۳ بـه بیـش از ۴۳۰ میلیارد تومـان افزایش 
اعتبـار خواهـد یافـت. بـه گفتـه ترکاشـوند، تکمیل ورزشـگاه 

پنـج هـزار نفـری شـهدا و مجموعـه امام علـی) ع(، زیرسـازی 
اراضـی ضلـع جنوبـی دانشـگاه، تعریـض بلـوار ولیعصـر) عج( 
جنوبی،رفیوژ میانی بلوار آیت الله رییسـی و بهسـازی وآسفالت 
خیابان شـورا از جملـه ایـن پـروژه هاسـت. بنابـر پیشـنهاد 
شـهرداری قیامدشـت وموافقـت پارلمـان شـهری، همچنیـن 
رنـگ آمیـزی جـداول، نصـب المـان میدان نمـاز، احداث سـر 
درب  بوسـتان بام قیامدشـت و سکوی اسکان اضطراری بحران 
از دیگـر پـروژه هـای اجرایـی در ماههای پایانی امسـال اسـت.  

بلوار ولیعصر شهر قیامدشت تا 
بزرگراه امام رضا)ع( تعریض می شود

رییس شــورای اســلامی شــهر قیامدشــت 
از اجــرای طــرح تعریــض بلــوار حضــرت 
ــا  ــهر ت ــن ش ــی ای ــج( جنوب ــر) ع ولیعص
بزرگــراه امــام رضــا) ع( خبــر داد و گفت: 
ــهروندان و  ــال ش ــاه ح ــور رف ــه منظ ب
علیرغــم عــدم همــکاری حــوزه شــهری 
پاکدشــت در ســال گذشــته، بــا تصویــب 
اعضــای شــورای شــهر قیامدشــت، ایــن 

طــرح اجرایــی و عملیاتــی مــی گــردد.

ــه اینکــه  ــا توجــه ب ــزود: ب » محمــد حقــی« اف
خیابــان ولیعصــر جنوبــی یکــی ازمعابــر ورودی 
در  و  گردیــده  محســوب  قیامدشــت  شــهر 
محــدوده ســرزمینی پاکدشــت قــرار دارد،تــلاش 
هــای چندیــن ســاله مــا بــرای همراهــی 
ــن  ــرای ای ــت اج ــت در جه ــهرداری پاکدش ش
ــل  ــال بدلی ــی امس ــد ول ــر نگردی ــرح میس ط
ــن  ــور تامی ــه منظ ــهروندان و ب ــت ش درخواس
امنیــت رهگــذران و خودروهــای عبــوری، ایــن 
ــض  ــت تعری ــهرداری قیامدش ــط ش ــوار توس بل
ــه ای  ــرا در جلس ــت: اخی ــردد. وی گف ــی گ م
بــا شــهردار و نماینــده شــورای شــهر پاکدشــت 
ــط  ــوار توس ــن بل ــن ای ــم معارضی ــق کردی تواف

ــد. ــع گردن ــت رف ــهرداری پاکدش ش
حقــی اظهــار امیــدواری کــرد بــا توجه بــه نهایی 
شــدن فــاز اول اجــرای ایــن پــروژه در محــدوده 
ســرزمینی شهرقیامدشــت، فــاز دوم هــم کــه در 
ــا  ــرار دارد، ب ــت ق ــرزمینی پاکدش ــدوده س مح
ــه،  ــم بودج ــه متم ــه در لایح ــاص بودج اختص

بــزودی عملیاتــی گــردد.

شـهردار قیامدشـت بر اسـتفاده از انـرژی هـای تجدید پذیـر در مجموعه 
مدیریت شـهری قیامدشـت تاکید کـرد و گفت: بـا توجه به ناتـرازی فعلی 
انـرژی، اسـتفاده از ظرفیت انرژی های خورشـیدی در تامیـن مصارف مورد 

نیاز شـهری ضروری اسـت.
جلسـه  در  ترکاشـوند«  »حسـین 
کمیتـه فنی شـهرداری قیامدشـت، 
مالـی  و  عمرانـی  هـای  حـوزه 
مامـور  را  قیامدشـت  شـهرداری 
تدوین و برنامه ریزی نحوه اسـتفاده 
از انـرژی خورشـیدی در تامین برق 
مـورد نیـاز سـاختمان هـا و اماکـن 
سـطح  معابـر  روشـنایی  و  اداری 
شـهر و بـرآورد هزینـه هـای مالـی 
مـور نیـاز جهـت تخصیص در سـال 
آینده تعیین کـرد. همچنین در این 

جلسـه نحـوه پیشـرفت پروژه هـای عمرانی شـهر قیامدشـت بویژه مجموعه ورزشـی 
امـام علـی)ع( و روشـنایی بلـوار آیـت الله شـهید رییسـی مـورد بررسـی قـرار گرفت.

بودجه شهر قیامدشت در راستای توسعه عمرانی شهر افزایش می یابد

برپایی مراسم گرامیداشت یاد سردار دلها  در قیامدشت 

آغاز مراحل اداری پروژه های عمرانی جدید شهر در ماههای پایانی سال؛

تاکید  شهردار قیامدشت  بر استفاده  از انرژی خورشیدی 
در مصارف  اداری  شهر


